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Behoud een volwaardig ziekenhuis 
in Zoetermeer 

 
Op 29 september kwam er een brief 
naar de gemeenteraad vanuit het 
HagaZiekenhuis locatie Zoetermeer 
waarin werd aangegeven dat met 
onmiddellijke ingang de IC zou sluiten. 
Hierin gaf bestuursvoorzitter, de heer 
Van der Meer, aan dit besluit wel te 
willen toelichten in onze raad. 
Hiervoor werd in eerste instantie een 
besloten vergadering georganiseerd. 
Om te voorkomen dat dit achter 
gesloten deuren zou gebeuren heeft de 
SP het initiatief genomen om dit in een 
openbare commissievergadering te 
laten plaatsvinden. Niet alle partijen 
vonden dit een goed idee. 
 

 
 
Voorafgaand aan de vergadering liet de 
SP duidelijk merken wat onze mening 
is. Door de oproep van de SP aan hun 
leden en mensen die de petitie voor 
een volwaardig ziekenhuis hebben 
getekend, was de publieke tribune bijna 
te klein door de grote belangstelling. Zij 
hadden gehoor gegeven aan de oproep 
om in het wit te komen. Ook de 
verloskundigen spraken hun zorg uit  
over de gevolgen als de afdeling 
verloskunde wordt gesloten.  
 
 
 
 
 

 
 

 
 
In zijn bijdrage gaf fractievoorzitter Jan 
Velner aan ‘We moeten het ziekenhuis 
niet uitkleden want in de regio is de 
druk al groot want in ons ziekenhuis 
komen ook mensen naar de afdeling 
Verloskunde uit Amsterdam en 
gemeente Westland omdat daar geen 
plek is.’.  
Daarnaast gaf onze fractievoorzitter 
aan dat de personeelstekorten door  
het beleid van het ziekenhuis zelf 
worden veroorzaakt en of er nu niet 
gekozen moet worden om de zorg voor 
de euro’s te plaatsen.  
Als reactie gaf de bestuursvoorzitter, de 
heer Van der Meer, aan dat de huidige 
situatie voorkomt uit het gesloten 
hoofdlijnenakkoord waarin het 
faillissement van ons ziekenhuis is 
voorkomen. De fusie met het 
HagaZiekenhuis zou ook kansen 
bieden. Over de acute geboortezorg 
valt in het tweede kwartaal van 2024 
een besluit.  
 
 
Prinsjesdag Protest 
 

Op 17 september is een groep SP-ers 
vanaf Centrum-West met de tram naar 
Den Haag gegaan om daar deel te 
nemen aan het protest tegen de 
prijsstijging van de boodschappen,  
de energie en de zorgpremie. 
Onze afdelingsvoorzitter Marga 
Berendse hierover: 'De kosten zijn 
explosief gestegen. Tegelijkertijd 
maken grote bedrijven recordwinsten  



 

 
 
en kondigt politiek Den Haag alweer 
bezuinigingen aan. Er moet gebroken 
worden met de afbraak- en 
bezuinigingspolitiek. We moeten het 
land nu samen gaan opbouwen. 
Daarom vinden wij het logisch dat grote 
bedrijven mee gaan betalen en hun 
recordwinsten in gaan zetten voor 
lagere kosten voor iedereen’. 
Tijdens de toespraak van Lilian 
Marijnissen stond ze speciaal stil bij de 
problemen in de zorg. Je moet niet 
bezuinigen op de zorg, maar er moet 
juist geïnvesteerd worden.  
Daarnaast heeft de SP al plannen klaar 
liggen om de stijging van de armoede 
in Nederland een halt toe te roepen.  
 
 

 
 
De campagne gaat beginnen 
 
Op 22 november mag Nederland weer 
naar de stembus. De val van het 
kabinet heeft ervoor gezorgd dat de 
kaarten opnieuw geschud worden. Er 
kan nu een andere wind gaan waaien 
want je ziet dat sommige van onze 
standpunten ineens terug komen in de 
verkiezingsprogramma’s van andere 
partijen. Zoals dat veel partijen nu ook 
ineens roepen dat de marktwerking uit 
de zorg moet, dat nutsbedrijven weer 
in overheidshanden moeten komen, 
enz. Dat is natuurlijk allemaal prachtig, 
maar een sterke SP is nodig om deze 
partijen hier ook aan te houden. En 
daarom gaan we weer stevig campagne 
voeren. We starten donderdag 12 
oktober met een campagnetraining 
waarbij iedereen van harte welkom is. 
En natuurlijk gaan we weer in gesprek 
met de mensen in Zoetermeer. Aan de 
deur, in de stad, in de  
 
 
 

 
 
wijkwinkelcentra. Ook verspreiden we 
een flyer met onze standpunten en 
houden we prikacties. De eerste  
prikactie was door aanwezig te zijn bij 
de commissievergadering waar de 
bestuursvoorzitter van het 
Hagaziekenhuis kwam uitleggen 
waarom de intensive care per direct 
werd gesloten.  
Maar ook bellen van sympathisanten is 
nodig. Dit kan vanuit huis gedaan 
worden via de computer.  
 
Kortom, er is veel hulp nodig voor deze 
super belangrijke verkiezingen waarbij 
we het verschil kunnen maken. Wil jij 
ook je steentje bijdragen door te 
bellen, flyeren, posters plakken, in de 
stad staan, of simpel door een poster 
op te hangen aan je raam?  
Laat het dan weten via 
zoetermeer@sp.nl of kom naar de 
campagnetraining op 12 oktober. 
 
Denk mee met de fractie 
 
Op 6 november vindt het najaarsdebat 
plaats. Tijdens dit debat hebben 
partijen de kans om plannen in te 
dienen die in 2024 uitgevoerd moeten 
worden. Zou je hier over mee willen 
denken/praten? Heb jij ideeën om 
Zoetermeer een beter plek te maken 
voor alle Zoetermeerders? Meld je dan 
aan bij onze fractievoorzitter via 
janvelner@raadzoetermeer.nl 
 

 
 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 



 

 
Recept van de maand 

 
Witlof met zalm 

 

 

 

Ingrediënten 

2 eetlepels olijfolie, 800 gr witlof, 125 
ml Crème Fraîche, zout, peper, 6 
zongedroogde tomaten, 500 gr 
zalmfilet, 150 gr geraspte jong belegen 
kaas, 2 sinaasappels 

Bereiding 
Verwarm de oven voor tot 200 °C. 
Verhit in een koekpan de olijfolie. Bak 
de witlof in 8 min. beetgaar. Schep er 
de crème fraîche, de tomaten en zout 
en peper naar smaak door. Schep de 
witlof in de ovenschaal. 
Leg de zalmfilet tussen de witlof en 
bestrooi deze met zout en peper naar 
smaak. Schil de sinaasappels dik en 
snijd ze in dikke plakken. Leg de 
sinaasappel op de zalmfilet en strooi er 
de kaas over. Bak de witlofschotel in de 
oven in 20 minuten gaar.  

Serveertip:                                 
lekker met aardappelpuree en olijfolie.  


